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Transportudvalget har i brev af 23.april 2024 stillet mig følgende 

spørgsmål (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra Nick Zimmermann (DF). 

Spørgsmål nr. 312: 

Vil ministeren oplyse, hvad DSB’s politik for medarbejderes kørsel 

i hyrevogne er? 

Svar: 

 

Jeg har forelagt spørgsmålet for DSB, som har oplyst følgende, 

hvortil jeg kan henholde mig: 

 

”Ifølge DSB’s politik for tjenesterejser bør der på tjenesterejser 

som udgangspunktet altid benyttes tog eller anden kollektiv trafik, 

og betalt transport i arbejdstiden skal som udgangspunkt ske med 

offentlig transport mellem stationer.  

 

For taxikørsel gælder, at denne transportform kun må benyttes, 

når der ikke er bedre eller billigere alternativer i den pågældende 

situation. Det vil sige, hvis taxikørsel er den mest økonomiske 

transportløsning sat i forhold til blandt andet tidsforbrug, antal 

passagerer, pris med mere. Desuden gælder det, at der ved taxikør-

sel altid bør tilstræbes at ”fylde bilen op” (samkørsel).” 

Med venlig hilsen 

Thomas Danielsen 
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